

逢甲大學105學年度外國學生獎學金獲獎名單(學士班在校生)

Feng Chia University Recipients of International Students Scholarship for 2016-2017 Academic Year (Enrolled Undergraduate Students)

1. 公告本校105學年度外國學生獎學金獲獎名單(學士班在校生) (共計7名)。

The recipients of International Student Scholarship for 2016-2017 academic year are 7 as follows (Enrolled Undergraduate Students).

2. 獎學金分全額學雜費獎學金及半額學雜費獎學金兩種，於2016年10月及2017年3月分二學期核發。

FCU offers two kinds of scholarships. Type A provides full tuition fee, type B provides half tuition fee. The award is transferred semiannually to recipients' accounts in October 2016 and March 2017.

3. 受獎生須於當年度已完成註冊繳費及選課，始得領取獎學金。

Students must have completed registration and course selection procedures for the academic year for which the scholarship is awarded.

班級/Class	學號 Student ID	姓名/ Full name	獎學金種類 /Scholarship
企管四乙	D0198758	范氏秋賢	全額學雜費 Full Tuition
國企四乙學位學程	D0199291	歐汶	全額學雜費 Full Tuition
資訊四甲	D0198952	葉家豪	半額學雜費 Half Tuition
資訊四甲	D0199019	曾煒傑	半額學雜費 Half Tuition
機電四甲	D0198996	林冠全	半額學雜費 Half Tuition
資訊四甲	D0198864	李家偉	半額學雜費 Half Tuition
企管四乙	D0199036	黃桂瑩	半額學雜費 Half Tuition